
 
 

Referat distriktsrådsmøte 
22. januar 2025, kl. 18.00 – 19.45 

Nettmøte 
 
Innkalt til møtet: 
Distriktsråd: 
DG Einar Kallager, DGE Astrid Danielsen, DGN Heidi Hammervik, IPDG Ole Sverre Lund, PDG Ole Joakim Devold, PDG 
og leder i TRF-komitéen Sissel Berit Hoell, PDG og leder i ungdomskomitéen Berit Reppesgård, og PDG og controller 
Inger- Britt Zeiner, Gunnar Olaussen  
 
Stab: 
Distriktssekretær Tone Moseid, Distriktskasserer Halvor Thommesen, Distriktstrener Bjørn J. Aas og DICO Lars Olborg. 
 
Komitéledere: 
Leder i medlemskapskomitéen Anders Rasmussen, leder i PR- og kommunikasjonskomitéen Bente Amandussen, PDG 
og leder i RLI-komitéen Laila Lerum, CoL-representant Gaute M. Johannessen. 
 
Assisterende Guvernører: 
Jan Petter Bergan, Dag Helge Tvedt, Turid Berntsen, Tordis A. Blørstad og Tone Kolbenstvedt 
Andre: 
DYEO Marius Tannum, DGND Gunnar Olaussen. 
 
 
Forfall: Jan Petter, Tordis, Anders, Tone K., Dag  
Gaute logget på 18.30. Astrid avsluttet 18.30, og Heidi 18.45. Sak nr 32-04 ble derfor behandlet før øvrige saker. Tone 
Moseid overtok som referent da Heidi forlot møtet. 
Gaute deltok til og med sak 31-01. 
 
 
 
  



Agenda  
SAKSNUMMER SAKSINNHOLD REFERAT 

28/2024-2025 Godkjenning av innkalling og 
agenda. 

Godkjennes 

29/2024-2025 Godkjenning av møtereferat fra 
DR-møte 17.12.2024. 

Godkjennes 

30/2024-2025 INFORMASJONSSAKER  

 30-01: PDG Ole Joakim Devold har 
søkt permisjon fra distriktsrådet ut 
dette Rotaryåret, på grunn av stor 
arbeidsbelastning. 
Søknaden er innvilget av DG Einar 
Kallager. 

Til informasjon 

 30-02: Foreløpig oppsummering 
etter Presidentsamlingen 10.-11. 
januar.2025 

• Kort oppsummert: Alle presidentene melder om 
flotte guvernørbesøk og gode klubbmiljøer. Alle 
håper på en ny nettside og mange har utfordringer 
med rekruttering. 

• Gode tilbakemeldinger på RLI-kursene, men må 
holdes i helgene.    

• Klubbene ønsker at det sendes e-post til 
presidentene og komitelederne, og ev. felles 
informasjon til alle medlemmene. (Kommentar fra 
Tone: Vi forstår at det er et behov, men har ikke 
verktøyene til å gjøre det.) 

• Distriktsrådet bør drøfte om vi skal legge møter i 
arbeidstida.  

• Det finnes en fadderbrosjyre og materiell til 
rekruttering til ungdomsutveksling som vi kan dele 
med alle. 

• Club Central er vanskelig for klubbene å bruke. 
Burde vært oversatt til norsk. 

• TRF er vanskelig å markedsføre uten å snakke om 
penger, men en del klubber synes det blir for stort 
fokus på penger.  

 
• Se for øvrig oppsummering i saksdokumentene til 

møtet.  

 30-03: Status fra Astrid Danielsen 
om hennes guvernørår, bl.a. om 
AG- og ledersamling og PETS 
(PELS) 

AG og ledersamling. DR-møtet utgår lørdag. Begynner 
10.30 lørdag, ikke 11.00.  
 
Godt i rute med å planlegge PELS. Programmet er klart til å 
sendes ut. 

 30-04: Regnskapsrapport Halvor og Inger-Britt orienterte, og besvarte noen 
spørsmål, blant annet om midler avsatt til ungdomsarbeid. 
Dette er fondsmidler, som ikke belaster driftsbudsjettet 
hvis de blir brukt, men det forutsetter god likviditet. 
Tatt til orientering, 

 30-05: Budsjett Inger-Britt redegjorde for budsjettforslaget. Det gjenstår 
kun noen punkter som må avklares, blant annet er ikke 



refusjonen til RI kjent ennå. En del poster knyttet til 
ungdomsarbeid må avklares. Komitelederne bør sende inn 
eventuelle innspill før budsjettforslaget ferdigstilles innen 
AG- og ledersamlingen 31. jan. – 1. feb., for utsending til 
klubbene i forkant av PELS, der det endelig godkjennes. 
 

 30-06: Status i arbeidsgruppa som 
ser på ny organisering av 
distriktene i Norge. Kort 
orientering om mandat.   
 

Heidi orienterte kort om status i arbeidsgruppa. Mandatet 
til arbeidsgruppa er godkjent av DG-ene i alle distriktene i 
Norge. Arbeidsgruppa består av en representant fra hvert 
distrikt. Heidi representerer D2290. 
Det er gjennomført to arbeidsgruppemøter, og neste 
arbeidsgruppemøte er 30.01. Sari Miettinen deltar på 
møtet 30.01. Innspill fra Sari på e-post: Rotary 
rekommenderar att varje distrikt har minst 60 klubbar och 
2700 medlemmar. Jag tror att det i Norges fall skulle vara 
vettigt att sträva efter att ha ca. 2000 rotarianer i varje 
distrikt för att undvika nya justeringar strax efter 
nyindelningen. 
Forslaget arbeidsgruppa kommer fram til må forankres og 
godkjennes av DG-linja (DG, DGE og DGN) i alle distrikt.   

31/2024-2025 DRØFTINGSSAKER  

 31-01: Framtidig organisering av 
RYLA. 
På distriktsrådsmøtet i desember 
foreslo Bjørn Aas å dele RYLA i to 
på sikt der en samling 
gjennomføres i Agder og en i 
Vestfold/Telemark. Han ønsker å 
lage et prosjekt på dette der 
klubbene Larvik, Larvik Øst, 
Stavern og Lågendalen 
samarbeider. Kanskje få til i 2027 
et konsept forankret i 
distriktsrådet? 

Saken ble drøftet. Det kom inn innspill på at det kan være 
hensiktsmessig å avvente resultatet av årets RYLA, som er 
flyttet til en helg. Et alternativ til å dele RYLA i to, kan være 
å flytte kurset til et sted mer midt i distriktet. 
 
Det var stemning for å avvente erfaringene med årets 
RYLA. 

 31-02:  
Det har kommet ønske om å øke 
distriktets støtte til klubber som 
har utvekslingsstudenter. 
 

Saken ble drøftet separat, men var også en del av 
behandlingen av budsjettforslaget. Det var foreslått en 
økning fra 5.000 til 7.500 pr klubb. På sikt kan det vurderes 
å øke dette ytterligere, men budsjettposten må også ta 
høyde for antall utvekslingsstudenter klubbene har det 
enkelte Rotaryåret. 
 

32/2024-2025 BESLUTNINGSSAKER  

 32-01: Framtidig organisering av 
RYLA. 

Forslaget vurderes på nytt etter at distriktet har fått med 
seg erfaringene fra årets RYLA. Bjørn Aas følger opp saken 
videre, slik at den drøftes på nytt på et kommende 
distriktsrådsmøte sommer/ høst 2025. Det settes 
eventuelt ned en arbeidsgruppe på et senere tidspunkt. 



 32-02: Distriktets økonomiske 
støtte til klubber med 
utvekslingsstudenter. 

Distriktets økonomiske støtte til klubber med 
utvekslingsstudenter økes fra 5.000 til 7.500 pr student for 
Rotaryåret 2025-2026. 

 32-05: Budsjett Budsjettforslaget ble foreløpig godkjent. 
Nyeste versjon sendes ut til medlemmene av 
distriktsrådet, der komitelederne bes om å komme med 
eventuelle innspill for sine områder. 
 
Berit, Marius, Inger-Britt og Halvor gjennomfører et 
nettmøte for å avklare noen budsjettposter knyttet til 
ungdomsarbeidet, slik at et endelig budsjettforslag er klart 
til AG- og ledersamlingen. 
 
Det avklares om dekning av ledsager for både DGN og DGE 
til Assembly og GELS. Eventuelle endringer i dette fører til 
en justering av styringsdokumentet. 
 

 32-04: Oppnevning av 
arbeidsgruppe for å utrede 
fordeler og ulemper, muligheter og 
konsekvenser ved å slå sammen 
Presidentsamling og PELS  
Distriktsorganisasjonen lovet å 
utrede spørsmålet (ble tatt opp i 
forrige års samlinger). Følgende 
kan utgjøre arbeidsgruppa: 
Nåværende DG, DGE, DGN og ev. 
distriktssekretær. Arbeidsgruppa 
bør arbeide raskt slik at 
distriktsrådet tar stilling til og 
avgjør saken i inneværende 
Rotaryår. 

Forslaget støttes av distriktsrådet. Det opprettes en 
arbeidsgruppe bestående av DG, DGE, DGN og nåværende 
distriktssekretær. Heidi kaller inn til møte i arbeidsgruppa, 
og forslaget gjøres ferdig og legges fram for distriktsrådet i 
løpet av våren.  

33/2024-2025 EVENTUELT Distriktets Zoom-lisens er sagt opp med virkning fra 
oktober 2025. Google meet kann brukes til distriktets 
møter. 

 
Horten 22. januar 2025 
 
Heidi Hammervik 
DGN/Referent 
 
 


